

目次

东北红豆杉经济林良种选育技术研究 周旭昌等(1)

吉林省林冠下造林存在的问题及对策 于 军等(8)

辽宁本溪地区日本落叶松人工林生长模型研究 杨 鹤(10)

农安县杨树农防林土壤类型与林带间距关系的初步研究 常宝贵等(14)

吉林省西部地区绿化调查分析 刘佳琦等(18)

长春市不同绿地类型绿化树种生长状况调查与评价 冯 博等(23)

宗教文化风景区植物造景分析——以济南灵岩寺风景区为例 李 成等(29)

长春市美国白蛾发生风险分析 徐海峰等(33)

林下参培育关键影响因子研究综述 刘 元(35)

辽宁省阜新市林木良种生产使用情况调查分析 胡玉珠(38)

松材线虫病防治研究综述 陈 军(41)

永吉植柞养蚕产业发展现状与市场前景探讨 赵 敏等(43)

资产管理信息化助力林业科研机构资产全过程监管 韩 姣等(46)

本刊声明 (22)

CONTENTS

Fine Seed Breeding of Economic Forests of *Taxus cuspidata* ZHOU Xuchang et al. (1)

Problem and Countermeasure of Afforestation Under Forest Canopy in Jilin Province
..... YU Jun et al. (8)

Study on Growth Model of *Larix kaempferi* plantation in Benxi Area of Liaoning Province
..... YANG He(10)

A Preliminary Study on the Relationship Between Soil Type and Forest Belt Spacing of *Populus L.*
Farmland Shelterbelt in Nong’ an County CHANG Baogui et al. (14)

Investigation and Analysis of Urban Greening in Western Jilin Province LIU Jiaqi et al. (18)

Investigation and Evaluation on the Growth of Greening Tree Species in Different Green Spaces in
Changchun FENG Bo et al. (23)

Analysis of Plant Landscaping in Religious and Cultural Scenic Spots——Taking Jinan Lingyan
Temple Scenic Area as an Example LI Cheng et al. (29)

Risk Analysis of *Hyphantria cunea* in Changchun XU Haifeng et al. (33)

Review on Key Influencing Factors of Forest Cultivated *Panax ginseng* C. A. Meyer cv. *Silvatica*
..... LIU Yuan(35)

Investigation and Analysis on Production and Utilization of Improved Forest Varieties in Fuxin City
Liaoning Province HU Yuzhu(38)

Study on the Control of *Bursaphelenchusxylophilus* CHEN Jun(41)

Current Situation and Market Prospect of the Sericulture Industry of Planting Oak in Yongji County
..... ZHAO Min et al. (43)

The Informatization of Assets Management Helps the Whole Process Supervision of Assets of Forestry
Research Institutions HAN Jiao et al. (46)

Statement (22)